
 1 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

PROTOKÓŁ 

Z OBRAD XXXVI SESJI  

RADY GMINY  SORKWITY 

z dnia 28 stycznia  2022r. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  



 2 

PROTOKÓŁ  
z obrad XXXVI Sesji Rady Gminy Sorkwity 

z dnia  28 stycznia 2022r. 
 

Nagranie z XXXV sesji dostępne jest pod dresem: https://gminasorkwity.sesja.pl  
 
Początek posiedzenia godz.900. 
Zakończenie obrad godz.1015 
Obecnych radnych 13 
Podjęto uchwały od  Nr XXXVI/256/2022 do Nr XXXVI/272/2022                                                         
 

Porządek posiedzenia. 
Dot. pkt. 1  Otwarcie sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  otworzyła XXXVI sesję Rady Gminy Sorkwity.                        
Ustawowy skład Rady Gminy Sorkwity wynosi 13 radnych. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy                                           
15 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Przywitała pana Wójta, panią Sekretarz, Panią Skarbnik Pana Bogdana Kossakowskiego oraz Kierowników . 
 
Dot. pkt.2   Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad. 
 

1. Otwarcie sesji i ogłoszenie porządku obrad. 
2. Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXV  sesji.  
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany budżetu Gminy Sorkwity na 2022r. uchwalonego uchwałą Nr XXXV/251/2021 z dnia  23 grudnia 2021r.  
b) ustalenia planu pracy Rady Gminy Sorkwity na 2022r. 
c) zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Budżetu i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy Sorkwity 

na 2022r. 
d) zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska Rady Gminy 

Sorkwity na 2022r.  
e) zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Zdrowia i Porządku Publicznego Rady 

Gminy Sorkwity na 2022r.  
f) zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Sorkwity na 2022r. 
g) zatwierdzenia rocznego planu pracy  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Sorkwity na 2022r.  
h) rozpatrzenia wniosku o przyjęcie Apelu o niepodejmowanie działań wpływających na dyskryminowanie 

społeczności                    z powodów rasowych, religijnych, medycznych czy sanitarnych.  
i) upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sorkwitach do załatwiania indywidualnych 

spraw                               z zakresu administracji rządowej.  
j) przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Sorkwity.  
k) wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Sorkwity.  

5. Raport  z wyniku konsultacji społecznych przeprowadzonych z mieszkańcami miejscowości: Bałowo, Rodowo ,Janowo, 
Szelągówka,   
    Maradzki Chojniak, Nowy Gieląd gm. Sorkwity.  

a) wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego o zmianę rodzaju miejscowości z „Bałowo część wsi” na „Bałowo – wieś”. 

b) wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego o zmianę rodzaju miejscowości z „Janowo - część wsi” na „Janowo – wieś”. 

c) wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego o zmianę rodzaju miejscowości   z „Rodowo część wsi” na „Rodowo – wieś”. 

d) wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego o zmianę rodzaju miejscowości  z „Maradzki Chojniak - część wsi” na „Maradzki 
Chojniak – wieś”. 

e) wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego o zmianę rodzaju miejscowości z „Szelągówka - część wsi” na „Szelągówka – wieś”. 

f) wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego o zmianę rodzaju miejscowości z „Nowy Gieląd - część wsi” na „Nowy Gieląd – wieś”. 

6. Interpelacje i wnioski radnych. 
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7. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
8. Informacja Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie między sesjami. 
9. Sprawy różne. 
10. Zamknięcie sesji.  

Wniosków o zmianę nie zgłoszono. Porządek został nie zmieniony.  
 
Dot. pkt. 3   Przyjęcie protokołu z XXXV sesji  
 
 Przewodnicząca Rady Mariola Plichta - prosiła o zgłaszanie uwag do protokołu.  Poinformowała, że protokół jest 
dostępny w Biurze Rady. Ponadto protokoły z sesji znajdują się  na stronie BIP Gminy Sorkwity.                                    
 
Przewodnicząca Rady Gminy przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem protokołu  z ostatniej sesji. 
 
Głosowanie jawne: 
       Głosowało  - 13 radnych; 
                  „za” – 13 radnych. 
         „przeciw” – 0  radnych 
„wstrzymał się „- 0  radnych 
„nie oddanych” – 0  radnych 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 
 
 
Dot pkt 4 -podjęcie uchwał w sprawie  
 
 
5a- zmiany budżetu… 
 
Skarbnik Anna Łuciuk-  poinformowała o zmianach w budżecie , który będzie przedstawił się następująco: 

  
1. Budżet Gminy po zmianach wynosi: 

         -  dochody                          - 26.615.119,12 zł 
    w tym: dochody bieżące            - 21.563.329,12 zł 
                dochody majątkowe                -  5.051.790,00 zł 

 
       - wydatki                         -  27.332.439,12 zł 
 w tym : wydatki bieżące          -  21.980.649,12 zł 

            wydatki majątkowe          -    5.351.790,00 zł 
 

Deficyt  gminy w wysokości 717.320,00 zł zostanie pokryty przychodami z wolnych środków jako nadwyżki wolnych 
środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi 
finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach w 
kwocie 600.000,00 zł, wolnych środków jako nadwyżki wolnych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, 
wynikających z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych w kwocie 117.320,00 zł . 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - poinformowała, że opinie komisji były pozytywne i otworzyła 
dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 14 radnych 
                 „za” - 14 radnych 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
 „nie oddanych” –0  radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - poinformowała, że opinie komisji były pozytywne i otworzyła 
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dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła 
głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
4b- ustalenia planu pracy Rady Gminy na 2022r.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –poinformowała, że projekt omówiono na posiedzeniu komisji opinie 
komisji były pozytywne i otworzyła dyskusję 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
4c- Zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji  Budżetu…na 2022r.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że projekt omówiono na posiedzeniu komisji opinie 
komisji były pozytywne i otworzyła dyskusję 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
4d- Zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rolnictwa…na 2022r 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że projekt omówiono na posiedzeniu komisji opinie 
komisji były pozytywne i otworzyła dyskusję 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
 
 



 5 

4e- Zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Edukacji…na 2022r 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że projekt omówiono na posiedzeniu komisji opinie 

komisji były pozytywne i otworzyła dyskusję Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy 

Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały  

Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta 
 
 
4f - Zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022r.  
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że projekt omówiono na posiedzeniu komisji opinie 
komisji były pozytywne i otworzyła dyskusję 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta 
 
4g - Zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji SWiP na 2022r.  
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że projekt omówiono na posiedzeniu komisji opinie 
komisji były pozytywne i otworzyła dyskusję 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta 
 
4h – rozpatrzenia wniosku o przyjęcie apelu…. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że projekt omówiono na posiedzeniu komisji opinie 
komisji były pozytywne i otworzyła dyskusję 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
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„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta 
 
4i – upoważnienie Kierownika GOPS…. 
 

Kierownik GOPS D. Banaszewska wyjaśniła, że ustawa z dnia 17 grudnia 2021 r. o dodatku osłonowym 

wprowadziła nowe świadczenie, które ma na celu zapewnienie wsparcia dla dużej grupy ok. 6,84 mln gospodarstw 

domowych w Polsce, w tym również gospodarstw najuboższych energetycznie, w pokryciu części kosztów energii oraz 

w pokryciu powiązanych z nimi rosnących cen żywności. Proponowane wsparcie finansowe w postaci dodatku 

osłonowego wspomoże ich budżety oraz zwiększy poczucie bezpieczeństwa energetycznego i socjalnego. Dodatek 

osłonowy jest częścią przedstawionej w listopadzie 2021r. przez Prezesa Rady Ministrów 

tarczy antyinflacyjnej. Wypłata dodatku osłonowego jest zadaniem z zakresu administracji rządowej  

i wypłacają go gminy, które otrzymują dotacje celowe z budżetu państwa na finansowanie jego wypłaty, w granicach 

kwot określonych na ten cel w ustawie budżetowej. Realizację tego zadania powierza się Kierownikowi Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Sorkwitach. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że projekt omówiono na posiedzeniu komisji opinie 
komisji były pozytywne i otworzyła dyskusję 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta 
 
4j- przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków  
 

Art. 19. ust.1. ustawy z dnia 7 czerwca 2001r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu 
ścieków stanowi, że rada gminy, na podstawie projektów regulaminów dostarczania wody i odprowadzania ścieków 
opracowanych przez przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjne, przygotowuje projekt regulaminu dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków oraz przekazuje go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu, zawiadamiając o tym 
przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne .Organ regulacyjny opiniuje projekt regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków w zakresie zgodności z przepisami ustawy i wydaje, w drodze postanowienia, na które służy 
zażalenie, opinię nie później niż w terminie miesiąca od dnia doręczenia tego projektu. Po uzyskaniu opinii organu 
regulacyjnego, rada gminy uchwala regulamin dostarczania wody i odprowadzania ścieków. Obowiązujący w gminie 
Regulamin dostarczania wody i odprowadzania ścieków został uchwalony przez Radę Gminy Sorkwity dnia 30 
listopada 2018r. (uchwała Nr II/14/2018), po uzyskaniu pozytywnej opinii organu regulacyjnego. Przyjęcie nowego 
Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Sorkwity, wynika z konieczności 
dostosowania Regulaminu do najnowszego orzecznictwa sądowego 
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że projekt omówiono na posiedzeniu komisji opinie 
komisji były pozytywne i otworzyła dyskusję 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
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„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta 
 
4k-  wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków OSP gm. Sorkwity.  
 
      Zgodnie z zapisami ustawy o ochotniczych strażach pożarnych członek ochotniczej straży pożarnej, który 
uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu  otrzymuje, niezależnie od 
otrzymywanego wynagrodzenia, ekwiwalent pieniężny. Wysokość ekwiwalentu pieniężnego ustala właściwa rada 
gminy w drodze uchwały,  nie rzadziej niż raz na 2 lata. Wysokość ekwiwalentu pieniężnego nie może przekraczać 
1/175 przeciętnego wynagrodzenia miesięcznego brutto. Ekwiwalent jest wypłacany z budżetu gminy. Mając na 
uwadze duże zaangażowanie i poświęcenie w działaniach ratowniczych naszch strażaków ochotników z  jednostek OSP 
z terenu Gminy Sorkwity zasadne jest ustalenie ekwiwalentu w kwocie 22 zł dla członków OSP za każdą godzinę 
udziału w działaniach ratowniczych, natomiast wysokość ekwiwalentu za udział strażaków ochotników                         
w szkoleniach pożarniczych ustala się w wysokości 11 zł. Wobec powyższego podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Sorkwity za udział w 
działaniach ratowniczych lub szkoleniu pożarniczym jest w pełni uzasadnione.  

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że projekt omówiono na posiedzeniu komisji opinie 
komisji były pozytywne i otworzyła dyskusję 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta 
 
Ad.5 raport z wyniku konsultacji społecznych z mieszkańcami…. 
 
 
Wyniki raportu z poszczególnych miejscowości dostępne są pod adresem →  
https://bip.gminasorkwity.pl/10289/Konsultacje_spoleczne/ 
 
Podjęcie uchwał w sprawie;  
 
5a- wystąpienia z wnioskiem do MSWiA o zmianę nazwy dot. msc  Bałowo  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że projekt omówiono na posiedzeniu komisji opinie 
komisji były pozytywne i otworzyła dyskusję 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta 
 
 
5b- wystąpienia z wnioskiem do MSWiA o zmianę nazwy dot. msc  Janowo 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że projekt omówiono na posiedzeniu komisji opinie 
komisji były pozytywne i otworzyła dyskusję 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
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przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta 
 
5c- wystąpienia z wnioskiem do MSWiA o zmianę nazwy dot. msc  Rodowo 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że projekt omówiono na posiedzeniu komisji opinie 
komisji były pozytywne i otworzyła dyskusję 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta 
 
 
5d- wystąpienia z wnioskiem do MSWiA o zmianę nazwy dot. msc  Maradzki Chojniak 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że projekt omówiono na posiedzeniu komisji opinie 
komisji były pozytywne i otworzyła dyskusję 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta 
 
5e- wystąpienia z wnioskiem do MSWiA o zmianę nazwy dot. msc  Szelągówka 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że projekt omówiono na posiedzeniu komisji opinie 
komisji były pozytywne i otworzyła dyskusję 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta 
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5f- wystąpienia z wnioskiem do MSWiA o zmianę nazwy dot. msc  Nowy Gieląd 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że projekt omówiono na posiedzeniu komisji opinie 
komisji były pozytywne i otworzyła dyskusję 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 13 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta 
 
 
 Dot.pkt.6.  Interpelacje i wnioski radnych. 
 
1. Radna Maria Gałązka zgłosiła wycinkę topól na drodze powiatowej Sorkwity-Jędrychowo; oświetlenie posesji w 
Rodowie np. punktami solarnymi oraz sprawdzenie jakości wody.  
 
 
Ad.7 Odpowiedzi na wnioski i interpelacje  
 
 
WÓJT Józef Maciejewski-  
Ad.M.Gałązka- zgłoszone wnioski zostaną przekazane do realizacji.   
 
 
Dot.pkt 8. Informacja Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie między sesjami 
 
Od ostatniej sesji na której została przedstawiana informacja wójta wydano 17  zarządzeń i przygotowano 10  projektów  
uchwał 
 
Kolejno Wójt uczestniczył w: 
30.12- wręczenie czeków w konkursie rosnąca odporność w UW w Olsztynie,  
12.01- spotkaniu w Starostwie Powiatowym w związku z planowanymi inwestycjami; 
14.01- konsultacjach publicznych on line 
 
Dot.pkt 9 Sprawy różne –  
 
Radna M. Gałązka – zgłosiła prośbę aby zorientować się w kosztach oświetlenia solarnego, które można podłączyć 
bez projektu i w ten sposób uniknąć dodatkowych kosztów. Monitorować na bieżąco stan dróg w związku z licznymi 
objazdami kierowanymi przez Jędrychowo kiedy dochodzi do wypadków na DK 16, oraz zwrócić się z pismem do KPP 
aby zwrócili uwagę na właścicieli wałęsających się psów.  
Przewodnicząca  M. Plichta-  poprosiła aby zwrócić się z pismem do Nadleśnictwa Mrągowo , które wycinało drzewa 
w lasku a zostały dwa pochylone w stronę chodnika drzewa, które stanowią zagrożenie , aby to usunęli.  
Radny S. Książkiewicz- poprosił o wystąpienie z pismem do wykonawcy drogi Mrągowo- Gązwa o kontynuowanie 
naprawy drogi , ponieważ warunki są tragiczne.  
 
Dot.pkt.10  Zamknięcie sesji  
 
Przewodnicząca  Rady Gminy Mariola Plichta  zamykam XXXVI Sesję Rady Gminy Sorkwity. 
 
 
 
 
 Protokół sporządziła:                                                                                                     Przewodnicząca Rady Gminy              
Magdalena Krawczyk                                                                                                                        Mariola Plichta 


